

No. 23
NO

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
April 6, 1972
Le 6 avril 1972



Communique

CANADIAN DELEGATION TO OAS GENERAL ASSEMBLY
DÉLÉGATION CANADIENNE À L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE
DE L'ORGANISATION DES ÉTATS AMÉRICAINS

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

CONSULTER SUR PLACE

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp announced today that Mr. Paul St-Pierre, M.P., Parliamentary Secretary to the Secretary of State for External Affairs will lead the Canadian delegation to the General Assembly of the Organization of American States to be held in Washington April 11-20. Other members of the Canadian delegation are:

Mr. A.J. Pick	Canadian Ambassador to the Netherlands
Mr. M.N. Bow	Director, Latin American Division Department of External Affairs
Mr. R.W. Showman	Interim Canadian Permanent Observer to the OAS and Delegation Secretary
Mr. S.E. Gooch	Latin American Division Department of External Affairs

The forthcoming General Assembly will be the first that Canada has attended since its accreditation as a Permanent Observer to the OAS on February 2, 1972. The Canadian Permanent Observer mission opened in Washington on March 15 and an Ambassador who will head the Permanent Observer Mission will be designated in the near future.

* * * *

Le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures, l'Honorable Mitchell Sharp, annonce que M. Paul St-Pierre, député, secrétaire parlementaire du Secrétaire d'État aux Affaires extérieures dirigera la délégation canadienne à l'Assemblée générale de l'Organisation des États américains qui doit avoir lieu à Washington du 11 au 20 avril. Les autres membres de la délégation canadienne sont:

M. A.J. Pick	Ambassadeur du Canada aux Pays-Bas
M. M.N. Bow	Directeur des Affaires de l'Amérique latine, Ministère des Affaires extérieures
M. R.W. Showman	Observateur canadien permanent ad interim auprès de l'OEA et secrétaire de la délégation
M. S.E. Gooch	Direction des Affaires de l'Amérique latine

L'Assemblée générale qui doit se réunir prochainement est la première à laquelle le Canada assiste depuis son accréditation, le 2 février 1972, en qualité d'observateur permanent auprès de l'OEA. La mission permanente d'observation du Canada a ouvert ses portes à Washington le 15 mars et l'ambassadeur qui la dirigera sera nommé sous peu.

SECRET - CONFIDENTIAL